



Design Engineer (m/f/d) shipbuilding / steel construction

Our core business are high efficient and energy saving rudder systems for all kinds of vessels. With the Chinese shipbuilding industry we are serving one of our main markets.

For the support of our design team we are looking for you as design engineer.

You are proficient in AutoCAD and Inventor, able to read and create shipbuilding / steel constructional drawings. Further you can also implement mechanical engineering elements.

MS-Office is for you a tool of the common day-to-day work.

Spoken and written command of the English language is no challenge for you?

You are able to develop solutions and answers to our clients in a technical way?

Do we have inspired your interest to work in a young, growing and flexible team?

Then apply now.

info@mm-offshore.com , to the attention of Mr. Jan Hamann

KonstrukteurIn (m/w/d) Schiffbau/Stahlbau

Zu unserem Kerngeschäft gehören hocheffiziente, energieeinsparende Rudersysteme für Schiffe. Einer unserer Hauptabsatzmärkte ist der Chinesische Schiffbaumarkt.

Zur Unterstützung unseres Teams suchen wir Sie als Teamkollege/in(m/w/d).

Sie beherrschen AutoCAD und Inventor und sind in der Lage schiffbauliche / stahlbauliche Zeichnungen zu lesen und zu erstellen.

MS-Office sind für Sie Werkzeuge des normalen Arbeitsalltags.

Englisch ist keine Fremdsprache für Sie? Und Sie verfügen über einen PKW und Führerschein der Klasse B?

Sie sind in der Lage technische Zusammenhänge und Fragestellungen in lösungsorientierte Antworten für unsere Kunden zu entwickeln?

Haben wir Ihr Interesse geweckt, in einem jungen, wachsenden, flexiblen Team zu arbeiten?

Dann bewerben Sie sich bei uns.

info@mm-offshore.com , zu Händen Herrn Jan Hamann